
Beste ministerie, 

Mijn naam is Rene Doornenbal en al twintig jaar ben ik in het bezit van mijn jachtakte en een 

bevoorrecht mens dat ik een jachtveld heb van ongeveer 150 hectare. Dit jachtveld is al een decennia 

lang in onze familie en als klein kind ging ik vroeger al mee met mijn vader. Nu er voornemens zijn 

om de jacht op het haas en het konijn te sluiten ben ik wel genoodzaakt om hierover een brief op te 

stellen. Een jachtveld houd niet alleen in dat wij er jagen op landelijk vrijgegeven dieren, dat is maar 

een klein onderdeel van het geheel. Het beheren van het jachtveld is waar wij het jaar rond mee 

bezig zijn zodat wij tijdens de opening van het jacht seizoen mogen oogsten om een gezonde 

populatie in het veld te behouden. 

Wat houdt het beheren van het jachtveld dan in? Dat begint in het voorjaar in goed overleg met de 

boer met het zaaien van bloemrijke akkerranden waar niet alleen het wild maar ook de insecten hun 

voordeel mee hebben. Het plaatsen van broedkorven waardoor de eventuele jonge pullen die 

geboren worden niet aan predatie ten onder gaan. Het markeren van nesten van de weidevogels 

zodat de boer tijdens zijn werkzaamheden op het land er rekening mee kunnen houden. In goed 

overleg met de loonwerker tijdens het maaiseizoen duidelijk aangeven dat het beste is om van 

binnen naar buiten te maaien zodat het wild kans heeft te ontsnappen. Voordat er gemaaid wordt 

door het veld te lopen zodat er eventuele aanwezige reekalveren gered kunnen worden. 

Schadebestrijding door middel van het geweer op kraaien die in het voorjaar erop uit zijn om het 

jonge haasjes, nesten van weidevogels etc. te plunderen. Dan heb ik het nog niet over de vos die qua 

predatie druk misschien wel de grootste veroorzaker is dat er zo weinig aanwas is van jonge hazen 

dan wel weidevogels. Maar helaas mag de vos niet meer bejaagt worden…in de provincie Utrecht.  

Ik als jager ben er echt niet op uit om tijdens het jacht seizoen mijn veld leeg te schieten! Sterker nog 

als ik zie dat de wildstand achteruitgaat door bijvoorbeeld een heel koud en nat voorjaar dan wordt 

er dus in het najaar minder geoogst zodat de wild stand op een gezond pijl blijft. Het is dan ook 

belachelijk voor woorden dat er nu bepaald wordt dat de stand van het haas en het konijn in de 

provincie Utrecht te laag is door vogelaars die aan het tellen waren. Terwijl ik als jager het jaar rond 

loopt en bezig ben in mijn eigen veld en ook jaarlijks telling verricht waaruit blijkt dat de hazen stand 

constant blijft of zelfs groeit!! 

Ik hoop dat de minister goed in de gaten heeft dat de jagersvereniging een club vrijwilligers zijn die 

de natuur een warm hart toedragen en dagelijks in het veld bezig zijn om de natuur en het wild in 

Nederland te behouden van de ondergang. Want de jagers zijn de mensen van de praktijk die weten 

wat er in de natuur afspeelt dat leer je niet in de schoolbanken of achter het bureau in Den Haag. 

Gebruik alstublieft U verstand en geef de jagers de ruimte om de natuur te beheren zoals het hoort 

en daar hoort het verbod op de jacht van het haas en het konijn en de vos niet bij!!! 

Vriendelijk groet, 

 

Rene Doornenbal 





 

 


